
Правда про футбол та вартість утримання команд
Субота, 09 червня 2012, 09:11

У Дрогобичі 07-08-2012р. у дискусійному клубі від Анатолія Власюка обговорювались
питання переспективи Дрогобичцького футболу і взагалі такого напрямку спорту як
футбол. Багато цікавого було сказано експертами. Виявляється утримання однієї
команди рівня Дрогобича в рік обходиться біля 1-го мільйона гривень.

  

В дискусії брали участь: Анатолій Власюк, експерти по свободі слова - Олександр
Магльона, голова Асоціації "Нові Горизонти" і головний редактор однойменноїгазети,
Олег Косик, керівник Центру громадських експертиз, Максим Федис, представник
Інтернет-сайту "Дрогобич Інфо"; експерти по футбольних проблемах - Хосе Турчик,
громадський діяч, Василь Кобільник, голова футбольноїасоціації Дрогобиччини,
Володимир Вата, футбольний уболівальник, а також удискусіях брали участь Богдан
Юзефів, голова громадської організації "Дрогобицька громада", Михайло Ваврин, голова
Координаційної ради Блоку національно-демократичнихсил Дрогобичини,депутат
Дрогобицької міської ради, МихайлоЗадорожний, депутат Львівської обласної ради,
Тетяна Сивак, політтехнолог, Анатолій Сивак, економіст, Ярослав Янишин, голова
Асоціації фермерів Дрогобиччини, Ярослав Бігуняк, фермер, Вячеслав Афанасьєв,
голова Спілки автомобілістів Дрогобиччини, Степан Макар, голова Громадської ради при
голові Дрогобицької райдержадміністрації, Сергій Розора, голова клубу щасливих
людей, від журналістів - Іван Швед, головний редактор газети "Каменярі", Анна
Баневька, головнийредактор газети "Гомін Галичини", Вікторія Лишик, незалежна
журналістка, Оксана Каспрук,журналістка Інтернет-сайту "Дрогобич Інфо". Володимир
Кондзьолка,  Громадський діяч Святослав Грабовський.

  

Відео нижче: 

      

{youtube}o9W2o3b_VAc{/youtube}{youtube}LJ7nKQT1ruE{/youtube}{youtube}iis79HE0f
0g{/youtube}{youtube}ap-lR5J435w{/youtube}{youtube}JPEzhi0X3zc{/youtube}{youtube}
5n2i6g89XPQ{/youtube}{youtube}QoRhn4_V8XA{/youtube}{youtube}XoLvT3fgln0{/youtu
be}
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